

國立臺北教育大學 管制公告

National Taipei University of Education
Entrance Adjustment Announcement

一、因應疫情愈趨嚴峻，本校自**109年3月27日起**，僅開放「**學校正門**」，關閉其他出入口。

※「**學校正門**」開放時間：
週一至週日6時至24時。

※「**東側門**」**僅開放機車**出入，人員請改走正門。

As the coronavirus COVID-19 continue to intensify, starting from March 27, 2020, we close all other entrances except the main entrance.

※The main entrance will be open Monday through Sunday from 6:00am-24:00pm.

※The east entrance will be open to vehicles only. All personnel should enter the campus from the main entrance.

二、本校教職員生請出示證件，並配合量測體溫。

NTUE faculty, staff, and students must show your ID and cooperative with the body temperature check when entering the campus.

三、非洽公人士禁止進入校園；校外洽公人士請出示證件並填寫健康關懷問卷。

Visitors are not allowed to enter the campus unless with visitor ID and must fill out the health questionnaire.

造成不便，敬請見諒！

We apologize for any inconvenience caused!

總務處 敬啟

109年3月26日

Sincerely,
General Affair Office
March 26, 2020